
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 28/2/2022

Obrady rozpoczęto 28 marca 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:08 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Pavłeł Pękała

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył

Komisji.
obradom przewodniczył Michał Cichocki - Przewodniczący

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Cichocki, Marian Domagała,Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart ,
Robert Plech
NIEOBECNI (3)
Lilla Brożyna, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. uchwalenia Statutu Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej ,
b. uchwalenia Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy

w powiecie koneckim na lata 2022-2027,
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c. określenia zdań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychna 2022 rok,

d. określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu
koneckiego w 2022 roku,

e. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2022-2027,

f. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.,
g. rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 13 grudnia 2021 roku.

4. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 rok .
5. Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Wydziale Promocji i Kultury Starostwa

Powiatowego w Końskich.

6. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) uchwalenia Statutu Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej,

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Wieigopolan - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej

"Etola" w Rudzie Pilczyckiej.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Domu Pomocy Społecznej

"Etola" w Rudzie Pilczyckiej .

Wyniki głosowania
ZA : 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) uchwalenia Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy
w powiecie koneckim na lata 2022-2027,

Projekt uchwały omówił Marcin Latański - Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu

Pracy w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki zapytał czy program obejmuje osoby, które chcą

się u nas schronić w związku z sytuacją za wschodnią granicą .
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Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański

poinformował, że Ukraińcy są traktowani na takich samych zasadach jak Polacy i jeżeli

zarejestrują się w Powiatowym Urzędzie Pracy to wówczas mogą skorzystać z takich samych
form wsparcia, co Polacy.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki dopytał czy biorąc pod uwagę zwiększoną liczbę

beneficjentów może się pojawić sytuacja, że środki, które były przeznaczone pierwotnie
na realizację programu mogą się okazać za małe.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański oznajmił,

że może tak być, ale na obecną chwilę zarejestrowały się 24 osoby pochodzenia ukraińskiego.

Nie wie jak będzie dalej , ale nie jest to duży nawał ludzi jak się spodziewali. Dodał,

że w ubiegłym tygodniu odbyli szereg spotkań w miejscach, gdzie przebywają osoby,
dla których rozdali ankiety na podstawie, których pozyskają wiedzę na temat kwalifikacji
i możliwość skierowania tych osób pod konkretne miejsca pracy .

Radna Dorota Duda zapytała, w jakim okresie czasu tyle osób się zarejestrowało.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański

odpowiedział, że od czasu obowiązywania ustawy.

Radny Wojciech Owczarek zapytał, jaki jest odsetek osób pochodzenia ukraińskiego

do liczby osób zarejestrowanych.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański

poinformował, że rozdali bardzo dużo ankiet , natomiast z Sielpi gdzie jest największa liczba
uchodźców wpłynęły 63 ankiety , ze Stąporkowa wpłynęło 5 ankiet , z Modliszewie gdzie
przebywa około 50 uchodźców ankiet wpłynęło 14. Następnie przedstawił zawody , w jakich
uchodźcy chcieliby podjąć pracę: Stąporków: sprzedawca - 3, pracownik produkcji - l,
szwaczka - l , magazynier - l, pracownik biurowy - l, menadżer - l osoba; Modliszewice:
kucharz - l osoba, projektant graficzny - l , masażysta - 2, sprzedawca - 5, szwaczka - l ,
pracownik produkcji - l, księgowa - l , kosmetyczka - 2; Sielpia: kosmetyczka - 4 osoby ,
sprzedawca - 8, fryzjer - 7, cukiernik - 2, księgowa - l , kelner - l , pakowacz - 2,
pielęgniarka - 2, opiekunka, niania - 4, piekarz - l , szwaczka -7, kucharz - 5, farmaceuta - 2
osoby, nauczyciel - 2, kierownik budowy - 2, menedżer - l , mechanik samochodowy - 2,
inna praca - 17 osób.

Radna Dorota Duda zapytała, czym różni się nowy program od poprzedniego, czy jest
zupełnie nowy.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Marcin Latański oznajmił,

że program bazuje na takich samych zasadach jak poprzedni.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poprosił o sprawdzenie quorum, a następnie

poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu promocji zatrudnienia oraz
aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie koneckim na lata 2022-2027.
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Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) określenia zdań, na które przeznacza się środki otrzymane wig algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok,

Projekt uchwały przedstawiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, jakie są kryteria dla osób, które
chciałyby założyć działalność gospodarczą, a posiadają stopień niepełnosprawności.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Urszula Przygodzka
oznajmiła, że na chwilę obecną nie jest w stanie odpowiedzieć, ponieważ to zadanie
realizowane jest przez Powiatowy Urząd Pracy.

Radny Wojciech Owczarek poinformował, że stopień niepełnosprawności nie ma znaczenia.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, jaka jest skuteczność pozostania
na rynku pracy osoby po uruchomieniu działalności.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Urszula Przygodzka
oznajmiła, że nie słyszała żeby osoby rezygnowały z działalności i musiały zwracać środki.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zdań, na które przeznacza się środki

otrzymane wig algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

na 2022 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Robert Plech
NIEOBECNI (l)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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d) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnychna terenie powiatu koneckiego
w 2022 roku,

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki stwierdził, że wobec braku uwag przystąpią

do głosowania nad projektem uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek
ogólnodostępnychna terenie powiatu koneckiego w 2022 roku .

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,

Projekt uchwały omówiłaEdyta Drążkiewicz- Skarbnik Powiatu.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2) .
Dorota Duda, CzesławKurcbart
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

Projekt uchwały przedstawiłaEdyta Drążkiewicz- Skarbnik Powiatu.
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W dyskusji wzięli udział:

Radny Grzegorz Jóźwik zapytał o podwyżki dla pracowników Starostwa Powiatowego.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że ona zajmuje się tylko planowaniem
i zabezpieczeniem środków w budżecie, natomiast pytanie odnośnie wysokości należy

kierować do Przewodniczącego Zarządu .

Radna Dorota Duda zapytała czy subwencja warunkuje podwyżki dla administracji
w szkołach.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że nie.

Radna Dorota Duda zwróciła uwagę, że administracja w szkołach nie będzie miała żadnych

podwyżek.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz przypomniała, że na jesieni powiat powimen
otrzymać około 1.200.000 złotych wyższą subwencję oświatową, natomiast otrzymali
435 .946 złotych, a więc poniżej tego szacunku. Ponadto były spotkania z dyrektorami,
na których mieli zaproponować pewne rozwiązania, które mogłyby przynieść oszczędności,

dlatego , że w ubiegłym roku z budżetu powiatu dołożyli około 11.000.000 zł. Pierwotne
wnioski do projektu budżetu złożone na ten rok opiewały na brak w zakresie oświaty około

15.000.000 złotych, a subwencja nie wystarcza na wynagrodzenia i pochodne. Dodała,

że jeżeli będą wygospodarowane oszczędności to wtedy będzie można pomyśleć.

Radna Dorota Duda stwierdziła, że pula środków dla szkół warunkuje podwyżki

w administracji.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że to nie jest tak, że ubywa środków tylko
jest wysoki poziom finansowania zadań oświatowych. Dlatego trzeba wszystko
przekalkulować, ponieważ wiedzą ile wynosi subwencja na ucznia.

Radna Dorota Duda zwróciła uwagę, że w chwili obecnej rozpoczynają naukę dzieci
z Ukrainy i nie uda się wszystkiego skalkulować, ponieważ w tym roku sytuacja jest płynna.

Zapytała czy wiadomo jest coś na temat zwiększenia subwencji w kwestii tych uczniów.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że na dzień dzisiejszy nic nie wie.
Przy projekcie budżetu były duże cięcia, ponieważ budżetu nie da się spiąć przy deficycie
na działalności bieżącej 15.000.000 złotych gdyż powiat nie utrzyma tak ogromnego
obciążenia. Otrzymali tylko 435.946 złotych, natomiast były spotkania z dyrektorami żeby

szukali oszczędności , ponieważ nie da się utrzymać tak dużego poziomu dofinansowania.
Zwróciła uwagę, że w sąsiednim powiecie do szkół dokładają pół miliona, a u nas subwencja
nie wystarcza na wynagrodzenia i pochodne. Reasumując stwierdziła, że oświatę można

przekalkulować, ponieważ wiadomo ile jest subwencji na ucznia, jakie są klasy, grupy, od ilu
wchodzą laboratoria i należy szukać oszczędności.

Na tym dyskusję zakończono.

Podczas nieobecności Przewodniczącego Komisji obradom przewodniczył Robert Plech 
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej.

6



Wiceprzewodniczący Komisji Robert Plech poprosił o sprawdzenie quorum a następnie

poddał pod głosowanieprojekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022
r.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (4)
Marian Domagała,Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (3)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 13 grudnia 2021 roku.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki odczytał projekt uchwały. Dodał, że w całym

toku pracy komisji nie udało się uzasadnić zarzutu braku reakcji ze strony Starosty, ponieważ
działania, które mogły być podjęte były podejmowane. Dodatkowo komisja poprosiła

o wyjaśnienia Komedę Powiatową Policji. Natomiast skarżąca miała wysłane zawiadomienie,
ale nie pojawiła się na posiedzeniu komisji. W związku z powyższym biorąc pod uwagę

całość toku komisja zdecydowałao bezzasadności skargi.

Przewodniczący Komisji MichałCichocki poprosił o sprawdzenie quorum.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego
z dnia 13 grudnia 2021 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (l)
Dorota Duda
NIEOBECNI (2)
Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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Ad.4.
Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 rok.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poinformował, że sprawozdanie z pracy Komisji
zostało przygotowane celem przedstawienia na posiedzeniu Rady. Ponadto zostało

udostępnione wraz z zawiadomieniem.

Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego sprawozdania.

Ad.S.
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Wydziale Promocji i Kultury Starostwa
Powiatowego w Końskich.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zaproponował skład zespołu kontrolnego:
Wojciech Owczarek - przewodniczący, Marian Domagała, Czesław Kurcbart - członkowie .

Wszyscy wyrazili zgodę na kandydowanie do składu zespołu kontrolnego.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Przed głosowanie sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Wydziale Promocji i Kultury Starostwa
Powiatowego w Końskich w składzie: Wojciech Owczarek - przewodniczący, Marian
Domagała, Czesław Kurcbart.

Wyniki głosowania
ZA : 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek
NIEOBECNI (2)
Paweł Pękala, Robert Plech

W obecności 7 radnych Komisja Rewizyjna jednogłośnie wybrała zespół kontrolny
w składzie:

1. Wojciech Owczarek - Przewodniczący Zespołu Kontrolnego
2. Marian Domagała - Członek Zespołu Kontrolnego
3. Czesław Kurcbart - Członek Zespołu Kontrolnego

do przeprowadzenia kontroli w Wydziale Promocji i Kultury Starostwa Powiatowego
w Kotiskich .

Ad.6.
Spraw różnych nie było .
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Komisji R~W,izyjnej/"
r / ( { (vJ..< ../

Michał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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